
 

Besluitenlijst Commissie Gezamenlijk 
Datum 15-05-2025 
Tijd 19:30 - 21:25 
Locatie Raadszaal 
Voorzitter Dimph van Ruth 
Aanwezigen PvdA dhr. J. J. Buwalda, dhr. J. Elsinga (tot agendapunt 8 ),  

dhr. O. Westerhof (vanaf agendapunt 8) 
VVD mw. M. Terpstra, mw. M. Kuipers 
FNP dhr. G. Jansen (tot agendapunt 11),  

mw. Y. de Haan (tot agendapunt 11), mw. A. Kleefstra (vanaf 
agendapunt 11), mw. D. Boonman (vanaf agendapunt 11)  

SP dhr. J. van der Veen, mw B. Oudman 
HL dhr. A. Hartsuiker, dhr. T. Christopher  
GL dhr. J. Heerschop-Dekker en dhr. J. Naber 
CDA dhr. S. Kooistra, dhr. R. Algra  
D66 mw. O. Chang, mw. J. de Raad  
GBH dhr. J. Speel 
CU mw. L. de Heij, dhr. J. Veling 

Aanwezig 
college 

Wethouders dhr. R. Tromp, dhr. Zoetendal, mw. H. Rinkes en mw. S. 
Sytsma  

  
 

  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3.a 
 

Vaststelling besluitenlijst van de commissie Gezamenlijk van 7 april 
2025 en van de commissie ROM van 10 april 2025 
De besluitenlijst van de commissie Gezamenlijk van 7 april 2025 en de 
besluitenlijst van commissie ROM van 10 april 2025 worden ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

3.b 
 

Vaststelling toezeggingenlijst van de commissie Gezamenlijk van 7 
april 2025 
De toezeggingenlijst commissie Gezamenlijk van 7 april 2025 wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Mededelingen 
Wethouder Tromp doet namens het college een mededeling over de 
algemene aandeelhoudersvergadering van Omrin. Gemeente Heerenveen 
was bij deze vergadering verhinderd. Tijdens de vergadering is onder 
andere de jaarrekening besproken. Er wordt nog gecommuniceerd over een 
eventuele dividenduitkering aan de aandeelhouders. Voor de komende jaren 



 

wordt een minder positief financieel resultaat verwacht, mede door 
stijgende belastingen op afvalstoffenverwerking. Het college werkt aan een 
voorstel om het restafval verder terug te dringen. Tot slot meldt wethouder 
Tromp dat Friesland en Omrin wereldwijd koploper zijn in de circulaire 
economie. 
 
De heer Hartsuiker (HL) stelt een verduidelijkende vraag. Deze wordt 
beantwoordt door de heer Tromp. 
 
Wethouder Tromp doet namens het college een mededeling over de 
gebiedsvisie A32. Ter gelegenheid hiervan vindt op woensdag 21 mei een 
informatieve bijeenkomst plaats. 
 
Wethouder Zoetendal doet een mededeling over de huurbevriezing in de 
sociale huursector en licht dit toe. 
 
Mevrouw Chang (D66) doet een mededeling over de VNG-overleggen, geeft 
een terugblik op recente bijeenkomsten en licht haar rol binnen de 
commissie Algemene Zaken van de VNG toe. Tevens wijst zij op de 
raadsbijeenkomst van 27 mei in Leeuwarden. 
 

5 
 

Mondelinge vragen 
Er worden geen mondelinge vragen gesteld. 
 

6 
 

Heerenveen, Burgemeester Kuperusplein 46 (ABN-AMRO) – 
Verklaring van geen bedenkingen (ROM) 
Mevrouw De Haan (FNP) en mevrouw De Raad (D66) stellen ieder een 
verduidelijkende vraag. 
Wethouder Tromp geeft namens het college een korte toelichting op het 
beeld- en kwaliteitsplan en beantwoordt de gestelde vragen. 
 
*Wethouder Tromp doet namens het college de toezegging erop toe te zien 
dat vergroening een integraal onderdeel zal zijn van het plan. Het 
beeldkwaliteitsplan bevat bepalingen die toezien op de vergroening van het 
gebied. Waar de constructie het toelaat, zal tevens vergroening aan het 
pand worden toegepast. 
 
Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 22 mei 
2025. 
 

7 
 

Verzwaard adviesrecht tijdelijke busremise Weinmakker 
Heerenveen  (ROM) 
Mevrouw Faber spreekt in als omwonende. Naar aanleiding hiervan stellen 
commissieleden enkele verduidelijkende vragen, die door mevrouw Faber 
worden beantwoord. 
Verschillende commissieleden stellen vragen aan het college over het beeld- 
en kwaliteitsplan. Deze vragen gaan onder andere over het 
participatietraject, de tijdelijkheid van de maatregelen, en de mate van 
geluidshinder, vergroening en duurzaamheid in het plan. Wethouder Tromp 
geeft namens het college een korte toelichting en beantwoordt de gestelde 
vragen. 



 

 
* Wethouder Tromp doet namens het college de toezegging om bestuurlijk 
overleg te voeren met Qbuzz en de provincie, om te onderzoeken of er een 
alternatieve oplossing mogelijk is. 
 
Dit onderwerp gaat als bespreekstuk naar de vergadering van 22 mei 2025. 
 

8 
 

Ontwerpbestemmingsplan Tweede Sluisweg 35 Oudehorne (ROM) 
De heer Westerhof (PvdA) stelt een verduidelijkende vraag, die namens het 
college ambtelijk wordt toegelicht en beantwoord. 
Aansluitend stelt de heer Westerhof een tweede verduidelijkende vraag, die 
wethouder Tromp namens het college beantwoordt. 
 
*Wethouder Tromp doet namens het college de toezegging om de 
technische vragen van de PvdA te beantwoorden vóór de raadsvergadering 
van 22 mei aanstaande. 
 
Dit onderwerp gaat als bespreekstuk (namens PvdA en SP) naar de 
raadsvergadering van 22 mei 2025. 
 

9 
 

Gemeenschappelijke regeling Recreatieschap Marrekrite - Begroting 
2026 & Meerjarenraming 2027-2029 (ROM) 
Mevrouw De Raad (D66), de heer Van der Veen (SP) en mevrouw De Heij 
(CU) stellen vragen, die wethouder Rinkes namens het college beantwoordt. 
 
Dit onderwerp gaat als bespreekstuk (op verzoek van D66) naar de 
raadsvergadering van 22 mei 2025. 
 

10 
 

Gemeenschappelijke regeling Bedrijvenparken A7 Heerenveen - 
Joure - Jaarrekening 2024, eerste begrotingswijziging 2025 en 
begroting 2026 (AZ) 
Mevrouw Chang (D66) stelde een verduidelijkende vraag en deze heeft 
wethouder Rinkes namens het college beantwoord. 
 
Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 22 mei 
2025. 
 

11 
20:59 

Regionale visie wonen, zorg en welzijn Zuidoost Fryslân (SAZA) 
De heer Veling (CU), mevrouw Chang (D66), mevrouw Ersoy (PvdA) en 
mevrouw Kuipers (VVD) stellen verduidelijkende vragen. 
Deze vragen worden toegelicht en beantwoord door de heer Camstra 
(Companen) en door wethouder Sijtsma namens het college. 
 
Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 22 mei 
2025. 
 

12 
21:19 

Gemeenschappelijke Regeling Sociale Werkvoorziening Fryslân - 
Wijzigingsregeling (SAZA) 
Mevrouw Ersoy (PvdA) stelt een aanvullende vraag die door wethouder 
Sijtsma namens het college wordt beantwoord. 
 



 

Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 22 mei 
2025. 
 

13 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  

 


